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Det er fortvilende å se at det er inntegnet en stor ballbane så tett inntil bebyggelse i 

Buheim/Furumarka. Her vil det bli mye støy for naboer store deler av døgnet. Hvordan har 

kommunen tenkt å dempe for støy? 

Det er også veldig trist å se det blir gjort så store inngrep i naturen for å kunne gjennomføre 

planen. Fri området med grønt areal skulle vært  mellom ballbane og byggefelt, slik at det ble 

en fin grønn lunge. Hvordan har kommunen tenkt å løse bli trafikk til gangveien i 

Buheim/Furumarka? Det vil bli mye trafikk, når foreldre skal kjøre barn til trening. Dette ser 

en daglig ved Knarvik stadion, der ungene slippes av nærmest mulig banen, for å gå på 

trening. Veien i feltet er ikke dimensjonert for denne trafikken. Vi har i dag allerede Den 

Kristne grunnskolen i byggfeltet, og ser hvilken belastning dette medførte i forhold til trafikk 

og ikke minst støy. Vi som har bolig i området vil bli fengslet mellom to skoler med støy fra 

begge kanter. Verdiene på boligene våres vil synke, hvem som vil bo ved siden av en diger 

ballbane der det er aktivitet fra morgen til kveld, helger og fri dager? Hva skjer med den flotte 

ball banen som er ved Alversund skolen i dag? Kunne ikke den fortsatt brukes/utvides slik at 

den kan benyttes i fremtiden? 
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